
 
 
Betreffende: Intensiveren Lage Weide 
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten,  
 
Op 8 februari diende de BVNL-fractie een motie in om de obstakels die het parkmanagement van 
bedrijventerrein Lage Weide ervaart bij het intensiveren van de bebouwing, met de gemeente te bespreken 
en zo mogelijk weg te nemen. 
 
De Gedeputeerde gaf aan dat dit al gebeurde. Op zich vreemd want de ervaring van het parkmanagement 
was anders. 
 
De BVNL-fractie heeft dan ook de navolgende vragen. 
 
1. 
Wanneer zijn met de gemeente Utrecht en/of het parkmanagement van bedrijventerrein Lage Weide de 
beperkingen besproken die worden ervaren bij het intensiveren van de bebouwing? Te weten de restricties 
voor wat betreft de milieucategorieën en het toevoegen van het aantal vierkante meters, aangezien de 
gemeente dit lijkt te beperken omdat zij geen toename van het verkeer zou willen? 
 
2. 
Graag ontvangen wij van deze laatste 3 bijeenkomsten de gesprekverslagen ten einde vast te kunnen stellen of 
dit thema op de agenda staat in de overleggen tussen partijen. Wie waren daarbij aanwezig? 
 
3.  
Was is de actuele stand van zaken? Wanneer kunnen de ondernemers van de gemeente Utrecht groen licht 
krijgen om te intensiveren of om hun nu leegstaande ruimten te gebruiken? 
 
Met vriendelijke groet,  
 
René Dercksen, BVNL Provincie Utrecht 

 


